
Aan het college van Burgemeester en Wethouders

Groningen, 1 juli 2016

Betreft: vragen SP ex. artikel 41 RvO over acties van de brandweer voor een betere CAO

Geacht college,

De beroepsbrandweer Stad gaat vanaf aanstaande maandag wachtdiensten draaien. Dat 
gebeurt uit onvrede over het stuklopen van onderhandelingen tussen de Brandweerkamer (de 
werkgevers) en de vakbonden. De actie van de brandweerlieden is onder andere gericht tegen 
een plan van de werkgevers om de pensioenleeftijd te verhogen van 55 naar 62 jaar, terwijl de
pensioenleeftijd nu -afhankelijk van het aantal dienstjaren- op 55 tot 59 jaar ligt. 
Brandweermensen keuren het plan van de werkgevers af omdat ze zwaar en gevaarlijk werk 
doen. Het doel van de acties is dat de directies van de veiligheidsregio's weer om tafel gaan 
met de vakbonden en de CAO-onderhandelingen hervatten. 

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de SP-fractie de volgende vragen:

1. Heeft het college begrip voor de reden waarom het brandweerpersoneel actie voert? 
Zo nee, waarom niet?

2. Is het college het met de SP-fractie eens dat het werk van brandweermannen en 
vrouwen zwaar is, onder andere door de zware bepakking, de lichamelijke risico's die 
zij lopen door het werk, de traumatische ervaringen en de onregelmatige diensten? Zo 
ja, vindt het college het gerechtvaardigd dat deze mensen langer door moeten werken?

3. Is het college van mening dat de directie van de Veiligheidsregio Groningen zich 
voldoende bereid toont om met het brandweerpersoneel in gesprek te gaan? Zo ja, 
waaruit blijkt dat? Zo nee, wat gaat u doen om de directie van de Veiligheidsregio 
ervan te overtuigen? 

4. Voorheen was het college de werkgever van de beroepsbrandweer in Stad en werden 
CAO-onderhandelingen namens het college door de VNG gevoerd. Sinds de overgang 
van de beroepsbrandweer naar de Veiligheidsregio Groningen, voert de 
Brandweerkamer van de VNG de onderhandelingen. Voelt u zich verantwoordelijk 
voor een goede rechtspositie van de beroepsbrandweer van de Veiligheidsregio 
Groningen? Zo ja, op welke wijze blijkt dat/laat u dat blijken? Zo nee, waarom niet?

5. Ziet het college mogelijkheden om de impasse tussen de veiligheidsregio's en het 
brandweerpersoneel te doorbreken? Zo ja welke? Zo nee, waarom niet?

Hoogachtend,

Rosita van Gijlswijk
SP-fractie


